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Onderwerp: raadsvraag PvdA over het verscherpt toezicht door de provincie

Beste collegeleden,

Onderstaand doe ik u een raadsvraag toekomen van de heer Van de Wardt (PvdA) die hij gisteravond eveneens in 
het Presidium heeft gesteld.
Het Presidium heeft hem verzocht om de vraag schriftelijk te stellen, vandaar.

De heer Van de Wardt heeft vernomen dat er voor alle aanvragen van inwoners en verengingen uit het 
Leefbaarheidsfonds, eerst (door het verscherpte toezicht van de provincie in het kader van GNL) goedkeuring bij de 
Provincie moet worden gevraagd.
Dat bevreemd hem, daar er bij de besluitvorming over de (mogelijke) herindeling GNL is gemeld dat lopende 
activiteiten die al in de begroting zijn opgenomen gewoon doorgang kunnen vinden.
Hij wenst hierover graag spoedig antwoordt vanuit uw college vernemen.

Met vriendelijke groet,

K.G. Steenbergen,
Raadsgriffier.
tel.     : 0418 - 656520
e-mail    : griffie@neerijnen.nl
website : www.neerijnen.nl

 
P Denk aan het milieu voordat u besluit dit e-mailbericht te printen.


